
 

 

 

Young Scientists Activity (January 2022) 

Maximum Awarded Number of Stars = 1 

(2202 يناير) نشاط للعلماء الصغار  

1الحد الأقصى للنجوم =   

 

 Each Young Scientist child should have a tour visit during January 2022 to 
a historic place such as a close by museum, castle, famous statue, popular 
place, River Nile, Red Sea, The Mediterranean Sea, Lake, and similar 
places. 

 Each Young Scientist child should have a clear photo of her/him with the 
historic place and write a one page (maximum 15 lines using any 
language) about that place. Parents should write on behalf of their 
children if they cannot write themselves and/or help them in writing.  

 Parents should send this form back to us by Whatsapp. 

 If there was a photo of the child with a historic place taken before January 
2022, it is allowed to send the old photo after adding the one page 
summary.   

 

 دين الى اى مكان تاريخى قريب من كل طفل فى قائمة العلماء الصغار يقوم بزيارة بمساعدة الوال
مثل متحف، قلعة، تمثال مشهور، مكان مشهور،  2022محافظته أو أى معلم سياحى خلال يناير 

 نهر النيل، البحر الأحمر، البحر المتوسط، بحيرة مشهورة، وهكذا.

 المعلميخى أو رل طفل من قائمة العلماء الصغار يجب أن يلتقط صورة واضحة له مع المكان التاك 
عن هذا المكان.  (باستخدام أى لغةسطر 15)بحد أقصى احدة وو يقوم بكتابة صفحة  السياحى

 مسموح للوالدين بالكتابة نيابة عن الطفل أو مساعدته لو كان لا يستطيع الكتابة.

 الاستمارة الى الشركة.هذه قوم الوالدين بارسال ي 

 لخص.قديمة تم التقاطها للطفل بعد اضافة الصفحة المبصورة مكن الاشتراك ي 
 

 

 

 



 

 

 

Young Scientist Name:        Age: 

Photo 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

One Page Summary 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 العمر:        اسم العالم الصغير:

 الصورة

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 الملخص


